
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 50. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 października 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Oświadczenie w sprawie ponowionego w ubiegłym tygodniu podczas jednego z wystąpień przez Jarosła-

wa Kaczyńskiego pomysłu nowelizacji traktatów Unii Europejskiej. 

Chciałbym złożyć zapytanie do Pana Premiera, ponieważ pan prezes Kaczyński podczas spotkania 

z lokalnym aktywem Prawa i Sprawiedliwości stwierdził, że potrzeba nowelizacji traktatów unijnych. Jednak 

pan prezes Kaczyński 11 lipca 2016 r., czyli 6 lat temu, powiedział, że zwrócił się do jakiegoś prawnika 

z prośbą o sporządzenie propozycji zmiany traktatowej dla Unii Europejskiej. 

Mam takie pytanie: czy Pan Premier Mateusz Morawiecki słyszał cokolwiek na temat inicjatywy z 2016 r. 

pana prezesa Jarosława Kaczyńskiego? Czy Premier Mateusz Morawiecki wie, któremu prawnikowi Jarosław 

Kaczyński w 2016 r. zlecił sporządzenie nowych traktatów unijnych? Dlaczego te traktaty do tej pory nie 

zostały zaprezentowane opinii publicznej? Czy rząd ma jakąkolwiek wiedzę na temat istnienia bądź też nie-

istnienia tych traktatów? 
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